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Til: Fylkesutvalet 

Frå: Fylkesrådmannen 
 
 

Status for spørsmål og oversendingsforslag i fylkesutvalet pr. august 2017 
 
Oversendingsforslag, spørsmål og bestillingar til fylkesrådmannen. 
 

 
Møte- 
dato 

 
Sakark.nr. 

 
Frå valperioden 2015-2019 
 

Forventa  
svar til FUV 

04.05.17 16/6854 Politisk sak om framtidig behov for produksjonsskular. 
Oversendingsforslag frå Silje Hjemdal, Frp 
 

FUV i sept. 
FT i oktober 

04.05.17 15/4446 Fylkeskommunal løyving til Sentralbadet? 
Spørsmål frå Aud Karin Oen, SV 
 

September 
 

04.05.17 15/8900 Bybanen sine rutetider til Flesland. 
Spørsmål frå Silje Hjemdal, Frp 
 

August 
 
 

23.05.17 14/19488 Ber fylkesrådmannen legge til rette for opplæring / 
informasjon om tema varsling for politikarar. Jf. PS 157/17 
Oversendingsforslag frå Anne Beth Njærheim, V 
 

Oktober 
Fylkestinget 

23.05.17 17/3908 Vurderingar i samband med  fylkeshuset sitt behov for 
rehabilitering. 
Spørsmål (a) frå Silje Hjemdal, Frp 
 

September 

23.05.17 14/5627 Status for innfartsparkering:  
Oppfylle strategi for innfartsparkering og konkrete parkeringar 
under planlegging/bygging. 
Spørsmål (c) frå Silje Hjemdal, Frp 
 

August 

23.05.17 15/1426 Oversikt over statlege bidrag til kollektivtrafikk/ investeringar 
dei siste åra. 
Spørsmål (d) frå Silje Hjemdal, Frp 
 

September 
 
 

  



Side 2/2

 
Møte- 
dato 

 
Sakark.nr. 

 
Frå valperioden 2015-2019 
 

Forventa  
svar til FUV 

22.06.17 14/15115 
 

Ber om at RS 81/17 «Spørsmål om Kvinnherads tilknyting til 
ny E39» vert sett på sakskartet. 
Oversendingsforslag frå Benthe Bondhus, Sp 
 

Oktober 

22.06.17 14/1328 Oversikt over potensiale for inntekter til Hordaland 
fylkeskommune via reklamefinansiert kollektiv. 
Spørsmål frå Silje Hjemdal, Frp 
 

August 

22.06.17 15/15627 Ber om sak om korleis andre kollektivreisande kan nytte 
plassar på innfartsparkering som ikkje vert nytta av reisande 
med periodekort. 
Oversendingsforslag frå Stein Inge Ryssdal, H 
 

September 

22.06.17 14/13696 Sjå på kryss Davanger/Breivik vedk. tiltak trafikksikring. 
Spørsmål frå Roald Stenseide, Frp 
  

September 

22.06.17 16/1388 Ber om sak om oppfølging av FUV-sak 66/16 for få vurdert ny 
oppfølging av saka og eventuelt nytt initiativ som grunnlag for 
eit prosjekt «Grøn skipsfart». 
Oversendingsforslag frå Roald Kvamme, A 
 

September 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


